

雲門2

雲門2
Cloud Gate 2藝術總監 Artistic Director :
林懷民 LIN, Hwai-Min聯絡人 Contact :
廖詠葳 Erin Liao (Company Manager)電話 Tel :
+886-2-2712-2102E-mail :
erinliao@cloudgate.org.tw網址 Website :
www.cloudgate.org.tw團隊地址 Address :
10545臺北市松山區復興北路231巷19號5樓
5F, No.19, Ln. 231, Fu-hsing N. Rd., Songshan Dist.,
Taipei City 10545, Taiwan (R.O.C.)

雲門2 創立於1999年，由林懷民擔任藝術總監。舞團廣邀黎海寧、古名伸、伍國柱、布拉瑞揚、鄭宗龍、黃翊等多位傑出編舞家編作，風格迥異的豐富舞碼，展現舞者多元的肢體能力。2011年起，雲門2 展開國際巡演，在香港、美國、中國、德國受到國際觀眾及舞評家熱烈激賞。

Established in 1999 by Cloud Gate founder Lin Hwai-min, Cloud Gate 2 showcases talented dancers in works by innovative choreographers including Bulareyaung Pagarlava, acclaimed for his commissioned works for the Martha Graham Dance Company; Huang Yi, one of Dance Magazine's "25 to Watch, 2011"; Wu Kuo-chu, former Artistic Director of Staatstheatre Kassel, Germany; and Cheng Tsung-lung, winner of MASDANZA Choreography Competition, Spain.

才華洋溢，技術超群...雲門2 的卓越應與世界分享！ - 紐約時報

Talent and skill require little translation... Cloud Gate 2 has those virtues, it's only right that they should be shared with the rest of the world.

- The New York Times

一個你會欣賞，會愛上，會想一看再看的舞團。 - 美國芭蕾舞雜誌

This is a company that you will enjoy, fall in love with, and want to see again. - Ballet-Dance Magazine, USA

生氣勃勃的舞團！ - 歐洲舞蹈雜誌

A youthful and vibrant company. - Dance Europe



《搞不定》·劉振祥攝 | Uncertain / Waiting Photo by LIU Chen-Hsiang



《流魚》·劉振祥攝 | Wicked Fish Photo by LIU Chen-Hsiang



《牆》·劉振祥攝 | The Wall Photo by LIU Chen-Hsiang



《一個藍色的地方》·劉振祥攝 | Blue Hour Photo by LIU Chen-Hsiang